

成功「僱」事 Success Stories

過往參加計劃的青年來自不同學科，各行各業均有成功例子。如果想知道他們的成功「僱」事，請即掃一掃以下二維碼收看專訪片段。

Past scheme participants come from different academic disciplines and have been hired in various industries. If you are interested in learning about their stories, scan the QR code below to watch the interview videos.



提交 / 申請職位空缺, 請瀏覽
To submit / apply for job vacancies, please visit
www.jobs.gov.hk/gbayes



搜尋空缺
Vacancy Search



刊登空缺
Place Job Vacancy Order



查詢 Enquiry
2969 0446/2969 0460



大灣區熱線 GBA hotline
(8620) 8551 8174

由香港工聯會大灣區社會服務社接聽
handled by HKFTU
Greater Bay Area Social Service

計劃詳情及最新資訊
For details on the scheme and updates:



大灣區青年就業計劃網頁
www.jobs.gov.hk/gbayes



Facebook: 大灣區青年就業計劃



Instagram: gba.yes



X: GBA_YES



Wechat公眾號:
大灣區青年就業計劃

大灣區青年 就業計劃 Greater Bay Area Youth Employment Scheme

鼓勵香港青年到大灣區內地城市工作
促進事業發展及大灣區內人才交流

The scheme encourages Hong Kong young people to work in the Mainland cities of the Greater Bay Area (GBA) to foster their career development and enable talent exchanges within the GBA.

全年接受申請

Open for application
year round

計劃特色 Scheme Features

- ✓ 香港企業提供各行各業職位空缺並按照香港法例聘用合資格青年
Hong Kong enterprises offer job vacancies of various industries and employ young people in accordance with Hong Kong laws
- ✓ 18個月計劃期間企業須以不低於月薪18,000港元聘請獲頒學士或以上學位青年，並按市場薪酬水平聘用持有副學位學歷的青年
Enterprises employ young people awarded bachelor's degrees or above with a monthly salary of not less than \$18,000, and offer those with sub-degree qualifications a monthly salary comparable with the market rate during the 18-month scheme period
- ✓ 參加青年可額外申請由廣東省政府提供的每月生活補助(申請由廣東省政府相關單位批核)
Participants may apply for the additional monthly living allowance granted by Guangdong Provincial Government (applications are subject to approval by relevant authorities of the Guangdong Provincial Government)

支援參加企業措施 Support for participating enterprises

- ✓ 政府向企業發放每名受聘青年每月津貼\$12,000或青年月薪的60%，以較低者為準，為期最長18個月
The Government will grant a monthly allowance of \$12,000 or at 60% of the monthly salary of each hired young person, whichever is lower, to enterprises for a period up to 18 months
- ✓ 2025年起推出「內地青年來港就業安排」，參與「大灣區青年就業計劃」並已聘請香港青年到大灣區內地城市工作的企業，可按相關規定，申請相同數目的內地青年來港工作
The Arrangements for Mainland Youth to Work in Hong Kong is launched in 2025. Enterprises which have participated in the GBA Youth Employment Scheme and employed Hong Kong young people to work in GBA Mainland cities may apply for the same number of Mainland young people to work in Hong Kong according to relevant requirements under the Arrangements.

29歲或以下及持副學位或以上學歷香港居民

Hong Kong residents aged 29 or below with sub-degree or higher qualifications

參加資格Eligibility

在香港及大灣區內地城市均有業務的企業

Enterprises with businesses in both Hong Kong and the Mainland cities of the Greater Bay Area



為參加青年提供365天全面支援 365-day comprehensive support for participating young people

政府委聘香港工聯會大灣區社會服務社及香港青年聯會在內地為參加計劃的青年提供支援及舉辦活動，讓他們結識朋輩，融入大灣區豐富多彩的生活。服務包括：➡➡➡➡➡

The Government has commissioned the HKFTU Greater Bay Area Social Service and Hong Kong United Youth Association to provide support and organise various activities for participants in the Mainland. Through the support services, the participants can connect with peers and immerse themselves in the vibrant life of the GBA. The services include: ➡➡➡➡➡

香港工聯會大灣區社會服務社
HKFTU Greater Bay Area Social Service

香港青年聯會
HONG KONG UNITED YOUTH ASSOCIATION



大灣區工作及生活講座
Talks on working and living in the GBA

365天朝9晚9熱線及社交媒體
專屬群組提供即時協助
Hotline from 9am to 9pm every day and
dedicated social media group to provide
immediate support
(8620) 8551 8174

有需要時在內地提供免費法律諮詢及情緒支援
Free legal consultation and emotional
support are provided in the Mainland
when needed

團體活動
Group activities



研學交流
Visits to enterprises

